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Abstract (en)
[origin: CN113817907A] The invention relates to a method for press hardening a thermoformable slab (1) made of steel, comprising the following
method steps: passing a bare, uncoated slab (1) through a heating zone (3) and heating to an austenitizing temperature, preventing oxygen ingress
during heating to the austenitizing temperature, removing the slab (1) from the slab (1), cooling the slab (1) thus heated to a temperature below the
austenitizing temperature but above the martensite starting temperature without oxygen ingress (intermediate cooling) (4), then introducing the slab
(1) into a hot forming tool (5) within several seconds, removing formed and press-quenched in the tool (5), and the formed slab (1) from the tool and
storing elsewhere.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Verfahren zum Presshärten von Platinen (1) aus warmumformbarem Stahl mit folgenden Verfahrensschritten:- eine blanke,
unbeschichtete Platine (1) wird durch eine Erwärmungszone (3) transportiert und auf Austenitisierungstemperatur erwärmt,- während der Erwärmung
auf Austenitisierungstemperatur wird Sauerstoffzutritt verhindert,- die so erwärmte Platine (1) wird unter Vermeidung von Sauerstoffzutritt auf
eine Temperatur unter Austenitisierungstemperatur, aber über Martensitstarttemperatur abgekühlt (Zwischenkühlung) (4),- die Platine (1) wird
nachfolgend innerhalb weniger Sekunden in ein Warmumformwerkzeug (5) eingebracht, in dem Werkzeug (5) umgeformt und pressgehärtet,- die
umgeformte Platine (1) wird aus dem Werkzeug entnommen und anderweitig abgelegt.
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